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ZAPISNIK 
S 29.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

29. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 23. veljače. 2022. (srijeda) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Josip Ukalović, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 28 sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

 

DNEVNI RED 
 

1. Informacija o održanom sastanku s gradonačelnikom i Odjelima ZKD i Rijekaplusa 
vezano za komunalne prioritete, te očitovanje Vijeća na prijedlog i izmjene Odluke o 
načinu financiranja djelatnosti mjesnih odbora 

2. Problematika na terenu 
3. Razno 
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Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO gospodin Josip Rupčić upoznao vijeće o novoj raspodjeli financijskih  
sredstava za male komunalne akcije te predlaže  da se ne podrži navedeni prijedlog u ovakvom 
obliku uz slijedeće 
OBRAZLOŽENJE: 

Vijeće smatra da su sredstva koja su bila dodjeljivana u potpunosti bila iskorištena te da su se  

pokazala učinkovitim u smislu razvoja takozvanog nerazvijenog Mjesnog odbora. 

Nepojmljivo je da se  novim načinom raspodjele sredstava Mjesnom odboru Brašćine-Pulac 

umanjuju  sredstva  čak više i od 3 puta. Razumljivo bi bilo da se smanjilo 20-tak % a ne 70 %, te 

traži da se zadrži postotak „ sredstava poravnanja”. Konstatacija „ da se postojeći sustav 

pokazao nedovoljno efikasnim” ne stoji jer sve što je bilo neefikasno je to da je bila loša 

komunikacija  između pojedinih OGU i MO. Nova raspodjela sredstava i povećanje zadržavanja 

novca u gradskoj blagajni neće popraviti stanje na terenu. Iz navedenog prijedloga je vidljivo da se 

Grad Rijeka unatoč velikom proračunu za 2023. godinu okrenuo  popraviti svoj proračun na način 

da „ preraspodjeli sredstva mjesnih odbora na svoj način i u svoju korist”. Prema dosadašnjoj 

praksi OGU za komunalni sustav nisu bili u stanju u tekućoj godini izvršiti plan Mjesnog odbora te 

se isti više puta prebacivao u slijedeću godinu, a nama se prebacuje krivnja da nismo izvršili plan, 

da ne znamo kamo utrošiti sredstva itd. Preostali iznos od 40 %(po novome) neće ni izbliza 

racionalizirati i poboljšati učinkovitost pojedinih OGU i Direkcija ,već naprotiv dati će im legitimitet  

da još bezbrižnije ne izvršavaju svoje obveze, smanjit će broj zahtjeva MO i tako ležernije krpati 

proračunske rupe u svojim odjelima sa novcima građana Mjesnog odbora. Prema tome tkz. „ 

konzultativno prethodno mišljenje Vijeća mjesnih odbora ”je samo fraza koja nikad neće zaživjeti. 

Iz novog plana preraspodjele sredstava vidljivo je da se Mjesnim odborima uskraćuju ovlasti, 

uskraćuje im se pravo na rad, radi se centralizacija sredstava i centralizacija moći. Mjesni 

odborima ovim činom na terenu gube vjerodostojnost. 

Zaključak: Vijeće jednoglasno podržava stav da se ne prihvaća nova preraspodjela 
sredstava. 
 
Ad.2 
Tajnica upoznala vijećnike s radovima koji se odvijaju na terenu te i s komunalnom 
problematikom. 
Predsjednik Vijeća gospodin Josip Rupčić je također upoznao vijećnike o učestalim prigovorima 
od strane građana a vezano za komunalni glomazni otpad koji se neredovito čisti.  
Također je upoznao vijećnike sa učestalim paljenjem baja na terenu. 
 
 
Zaključak: Vijeće primilo informaciju. 
 
Ad.3 
Predsjednik Vijeća gospodin Josip Rupčić upoznao vijećnike o postavljanju željeznih vrata na ulaz 
u „Katarinu B“, te je ključeve od vrata preuzela tajnica MO Ivana Prpić i gospodin Ružić Neven, 
predstavnik Udruge 2Katarina B“. 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 ( dvije) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

 

  

 

  

 


